

A New Area Editor for Strategic Management: Introducing Jean McGuire

Iraj Fooladi and I are pleased to welcome Jean McGuire as the incoming area editor for Strategic Management. Dr. McGuire received her BA from the University of Michigan and her MSc and PhD from Cornell University. She joined the Department of Management at the John Molson School of Business at Concordia University in 1987 from the University of Massachusetts, where she was an assistant professor. She has published extensively in major management journals, as well as in several edited books and served in leadership positions in the Academy of Management, Eastern Academy of Management, and the Administrative Sciences Association of Canada. She also serves as associate editor for Business Strategy for the *Journal of Business Research*, and we are delighted that she was willing to add *CJAS* to her very busy life.

We would also like to take this opportunity to thank Ann Langley of HEC Montréal for her long service and support as the outgoing Strategic Management Area Editor. Dr. Langley had served in this capacity since 1997, and did yeoman service building the area into one of *CJAS*'s strengths. During her tenure, the journal's reputation as a source of insight and a solid venue for publication was reinforced and we thank her for her sterling service.

Mary Brooks
Co-Editor

Jean McGuire : nouvelle rédactrice spécialisée de la rubrique Gestion stratégique

Iraj Fooladi et moi-même avons le plaisir d'accueillir Jean McGuire dans ses nouvelles fonctions de Rédactrice spécialisée de la rubrique Gestion stratégique. La Dr. McGuire est titulaire d'un baccalauréat des arts obtenu à University of Michigan, d'une maîtrise et d'un PhD obtenus à Cornell University. En 1987, elle a quitté l'University of Massachusetts où elle occupait le rang de professeure adjointe pour la John Molson School of Business de l'Université Concordia. Elle a publié de nombreux travaux dans des revues de gestion réputées et dans des ouvrages édités. Elle a également occupé de très hautes fonctions au sein du Academy of Management, du Eastern Academy of Management, et au sein de l'Association des sciences administratives du Canada. La Dr. McGuire est actuellement co-rédactrice en chef de la rubrique Business Strategy du *Journal of Business Research*. En dépit de toutes ses multiples responsabilités, elle a accepté de travailler avec la *RCSA*, ce dont nous lui sommes reconnaissants.

Nous aimerions également profiter de cette occasion pour remercier Ann Langley de HEC Montréal, Rédactrice spécialisée sortante, pour sa précieuse contribution et son dévouement. La Dr. Langley, en poste depuis 1997, a rendu des services inestimables à la revue en promouvant la rubrique Gestion stratégique. Sous sa houlette, la revue a acquis la réputation de forum d'analyse pointue et de solide organe de publication. Nous aimerions lui exprimer toute notre gratitude.

Mary Brooks
Co-Rédactrice en chef